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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
2. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 14. 12. 2022 v Obřadní síni OÚ Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 15
Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Bc. Dušan Tejkal
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: MUDr. Zdeněk Fryšák, Mgr. Jan Holub

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva zahájil a po celou dobu řídil starosta obce Mgr. Bc. Dušan Tejkal. Přivítal přítomné členy
zastupitelstva. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce a to je
schopno se usnášet dle § 92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecních zřízení)

Starosta obce Mgr. Bc. Dušan Tejkal navrhl rozšířit bod 1 zahájení o složení slibu zapisovatele a o další bod
 CZT Bouzov. Bylo přistoupeno k odsouhlasení programu dnešního zasedání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje program 2. zasedání zastupitelstva obce Bouzov:

1. Zahájení, složení slibu člena zastupitelstva obce

2. Zpráva o činnosti rady

3. Obecní majetek

4. Změna Územního plánu č. 3 - určení pověřence

5. Rozpočtové změny

6. Rozpočtové provizorium

7. Určení rozsahu rozpočtového 

8. Stanovení odměny předsedům a členům komisí

9. Volba členů finančního a kontrolního výboru

10. Schválení veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí finančního výpomoci SDH Bouzov

11. ČOV

12. Dotace
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13. Sociální fond

14. CZT Bouzov

15. Diskuze

16. Závěr 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Chmelina)

Usnesení č. 1a/2Z/2022 bylo schváleno.

Starosta obce Mgr. Bc. Dušan Tejkal přistoupil ke složení slibu zastupitele pana Ing. Bc. Marcela Chmeliny,
který z důvodu nemoci nemohl být přítomen na ustavujícím zastupitelstvu, přečetl znění slibu a požádal pana
Ing. Bc. Marcela Chmelinu, aby povstal a složil slib pronesením slova "slibuji" a složení stvrdil svým podpisem.

Pan Ing. Bc. Marcel Chmelina složil zákonem předepsaný slib bez výhrad a složení slibu stvrdil svým podpisem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov bere na vědomí složení slibu bez výhrad zastupitelem panem
Ing. Bc. Marcelem Chmelinou.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Dále byl přistoupeno k volbě zapisovatelky, ověřovatelů zápisu a návrhové komisi.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu pana MUDr. Zdeňka Fryšáka a pan Mgr. Jana Holuba

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Fryšák, Holub)

Usnesení č. 1b/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje návrhovou komisi ve složení pan Ing. Petr Bešta a pan
MUDr. Jaroslav Čampiš

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1c/2Z/2022 bylo schváleno.

2. Zpráva o činnosti rady

Slovo převzal místostarosta obce pan Ing. Foltýn a seznámil zastupitele se zápisy z jednání Rady, která mimo
jiné projednala schválení uzavření smlouvy mezi obcí a hotelem Valáškův grunt na vývoz komunálního odpadu,
smlouvu o zimní údržbě obecních komunikací s Klopinou, schválila složení pozemkové komise : Ing. Petr
Bešta - předseda, členové: Ing. Petr Putík, Ing. Jan Kunc, Jiří Švec a Bc. Aneta Hoffmannová, DiS., dále
schválila změnu cen služeb poskytovaných obcí Bouzov a další.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Obecní majetek

Slovo bylo předáno předsedovi pozemkové komise panu Ing. Beštovi. Zastupitelé obdrželi podklady
k projednávaným pozemkům a k vypořádání spoluvlastnických podílů mezi obcemi Bouzov, Hvozd, Ludmírov a
Luká.  Co se týká vypořádání, jde o velkou spoustu pozemků a prodej podílů v několika katastrech, které nejsou
důležité pro fungování bouzovských lesů. Záměrem tohoto vypořádání je, aby se vlastníkem pozemků stala
vždy obec, v jejímž katastru se pozemek nachází.  Nákup i prodej těchto podílů by byl za 20,-Kč/m2.

K tomu pan Ing. Foltýn uvedl, že starosta z Luké by chtěl na svém zastupitelstvu vysvětlit postup, jak jsme
se k návrhu vypořádání podílů dopracovali, proto pojede ještě se starostou obce Hvozd panem Ing. Šmídem
na zítřejší jednání a budou se snažit vše zastupitelům objasnit a návrh vypořádání obhájit. Budou se snažit
zastupitele přesvědčit k nějaké dohodě, protože je nemyslitelné dělat na každý pozemek odhad, bylo by
to hrozně drahé.

Paní Ing. Kolavíková " Chybí jen Luká se svým rozhodnutím?"

Pan Ing. Foltýn "Ano"

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje vypořádání spoluvlastnických podílů na pozemcích ve vlastnictví
obcí Bouzov, Hvozd, Ludmírov a Luká dle přílohy pozemkové komise. 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/2Z/2022 bylo schváleno.

Žadatel pan *** požádal o odkoupení části pozemku parc.č. 631/10 a pozemku parc.č. 631/39 v k.ú. Bouzov.
Pozemková komise doporučuje tento pozemek neprodat a řešit to spíše dlouhodobým pronájmem. Žadatel byl
na schůzce pozemkové komise přítomen, došlo k diskuzi a možnosti pronájmu tohoto pozemku a žadatel
s navrženým řešením vyjádřil souhlas.

Starosta Mgr.Bc.Tejkal "Po pracovní schůzce přišel od žadatele nový návrh, kdy svou první žádost ohledně
odkoupení pozemků stáhl a rád by vše vyřešil pronájmem těchto pozemků.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej pozemku parc. č. 631/39 o výměře 5230 m2 a části pozemku
o výměře cca 4500 m2 panu ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 15 (Aigl, Bešta, Čampiš, Chmelina, Foltýn, Fryšák, Haicová, Holub, Knápek, Kolavíková,
Kunc, Macek, Půr, Putík, Tejkal) / Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

Paní *** odstoupila od schváleného záměru, kdy byl původně vzájemně odsouhlasený návrh řešení s tím, že
obec odprodá 1/6 pozemku parc.č. 54/1 a část pozemku 119/2 v k.ú. Doly u Bouzova a paní *** odprodá obci
5/6 pozemku parc.č. 89/31, dále parc. č. 54/3 se rozdělí geometrickým plánem a obci připadne 1/6 tj. 525,8m2.
Oslovena byla i paní ***, od které by chtěla obec odkoupit 1/6 pozemku parc.č. 89/31 za 25,-Kč/m2, ta s tímto
návrhem ústně souhlasila. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup podílu 1/6 na pozemku parc.č. 89/31 v k.ú. Doly u Bouzova
od paní *** za cenu 25,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/2Z/2022 bylo schváleno.

Žadatel pan *** by chtěl odkoupit pozemek parc. č. 702/23 v k.ú. Bouzov. Jde o pozemek před jeho
domem, místo pro parkování auta. Pozemková komise nedoporučuje tento pozemek prodat, jelikož by se mohl
do budoucna hodit v případě vybudování ČOV. Tuto žádost by pozemková komise zatím odložila a neřešila. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov bere na vědomí odklad projednání žádosti o koupi pozemku parc. č. 702/23 v 
k.ú. Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2c/2Z/2022 bylo schváleno.

Vzhledem k tomu, že paní *** odstoupila od schváleného prodeje podílů, pozemková komise navrhuje jiný
postup, kdy u louky by šlo prodej podílu, podíl lesa by se vydělil a část pozemku by se prodal. Cena u louky
150,-Kč/m2, u části pozemku 350,-Kč/m2.

Pan Ing. Putík "Byl bych spíše pro zachování původní dohody, jelikož louka je strategická pro obec."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje dodržení schválené původní dohody.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 1 (Bešta) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2d/2Z/2022 bylo schváleno.

Žadatelé pan *** a pan *** požádali o odkoupení části pozemku parc. č. 294/1 v k.ú. Hvozdečko, který sousedí
s jejich pozemky. Předseda pozemkové komise pan Ing. Bešta sdělil, že pozemek chtějí zřejmě koupit
do spoluvlastnictví.

Pan Mgr. Holub "Bylo by vhodné přizvat i dalšího souseda pana ***. Ať žadatelé přijdou i s geometrickým
plánem a řešením."

Předseda pozemkové komise pan Ing. Bešta sdělil, že s nimi bude komunikovat ohledně možného řešení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc. č. 294/1 v k.ú. Hvozdečko.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2e/2Z/2022 bylo schváleno.

Místnost opouští pan Ing. Petr Putík. Dále byla projednána žádost manželů *** o odkoupení části pozemku
parc. č. 294/2 a části pozemku parc. č. 294/10 v k.ú. Hvozdečko, kdy na pozemku parc. č. 294/2 mají umístěnou
pergolu pro parkování vozů a pozemek mají v nájmu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc. č. 294/2 a části pozemku
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parc. č. 294/10, vše v k.ú. Hvozdečko.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 13 (Aigl, Čampiš, Chmelina, Foltýn, Fryšák, Haicová, Holub, Knápek, Kolavíková, Kunc,
Macek, Půr, Tejkal) / Zdrželo se: 1 (Bešta)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Do místnosti se vrací pan Ing. Putík. Žadatelé manželé *** žádají o koupi pozemku parc. č. 25/5 a části
pozemku parc. č. 25/1 v k.ú. Obectov, jedná se o předzahrádku a vjzed.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej pozemku parc. č. 25/5 o výměře 19 m2 a části pozemku parc.
č. 25/1 o výměře 33 m2, vše v k.ú. Obectov manželům *** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2f/2Z/2022 bylo schváleno.

Žadatel pan *** požádal o koupi části pozemku parc. č. 87/7 v k.ú. Jeřmaň, jde o pás pozemku před jeho domem
a zahradou, bylo již na zastupitelstvu řešeno, bych schválen záměr a vyhotoven geometrický plán.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc. č. 87/7 o výměře 58 m2 v k.ú. Jeřmaň
panu *** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2g/2Z/2022 bylo schváleno.

4. Změna Územního plánu č. 3 - určení pověřence

Starosta obce pan Mgr. Bc. Tejkal sdělil, že je nutné zvolit novou osobu  a navrhl opět pana Ing. Foltýna, který
nejvíce o této věci víc a komunikuje s úřady. 

 

Po odhlasování pan Ing. Foltýn sdělil, že bylo zahájeno projednávání a na 4.1.2023 je plánované sezení, kdy
byly obeslány všechny dotčené instituce, úřady, začínají přicházet připomínky, s nimiž se budeme muset
následně vypořádat. Pokud nebude nějaký zásadní problém, měl by být schvalovací proces rychlý.

Pan Bc. Macek "Díval jsem se na podklady k územnímu plánu a k výstavbě je zakresleno asi 20% obecních
pozemků, jak přesvědčíme ty ostatní vlastníky soukromých pozemků?"

Pan Ing. Foltýn "Změnu bylo třeba řešit jako celek. S vlastníky soukromých pozemků se bude jednat."

Pan Bc. Macek "Např. u pivovaru jsou v územním plánu uvedeny pozemky i lidí, kteří již zemřeli, to spadne
do dědické řízení a o pozemky se příjde."

Pan Ing. Bešta " Jak je obec donutí? V další změně budou pozemky v zeleni, nebudou stavební. Zanést čistě
obecní pozemky byl problém se stavebním úřadem, který to chtěl v územnímu plánu jako celek."

Pan Mgr. Holub "Možná by stálo za to zvážit jako obec zaměstnat urbanistického pracovníka, architekta,
protože se stále něco řeší, vytyčit nějaký ráz, a to neudělá nikdo jiný než krajinný architekt."

Starosta obce pan Mgr. Bc. Tejkal "Tento týden jsem mluvil s architektem panem Tempírem ohledně výstavby
bytových domů u bytovky k parkovišti. Poslal návrh řešení a osobně se máme i setkat, takže se domluvíme, 
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kolik by to stálo."

Pan Ing. Foltýn "Co se týká připomínek k ÚP, tak životní prostředí, Olomoucký kraj, všichni zmiňují to, že
neustále chceme něco zabírat, ale je zde řada nevyužitých záborů a nedochází k výstavbě. V textu změny č. 2 je
ustanovení o tom, že pokud nebude zastavěno 60% území, neměla by se povolit další výstavba. To se týká
především Královské louky, kde výstavba vázne."

Pan Mgr. Holub "Architekt by měl zpracovat vizi obce, aby zastupitelstvo bylo schopno kvalitativně rozhodovat.
Studie bude jakýmsi návrhem."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje pana Ing. Zdeňka Foltýna určeným zastupitelem pro všechny úkony
spojené s procesem pořízení Územního plánu obce Bouzov, případně jeho změny a zastupováním obce
Bouzov při spolupráci s pořizovatelem a zpracovatelem.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/2Z/2022 bylo schváleno.

5. Rozpočtové změny

Materiál k tomuto bodu zastupitelé obdrželi se všemi podklady k dnešnímu jednání. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočtové změny dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/2Z/2022 bylo schváleno.

6. Rozpočtové provizorium

Vzhledem k tomu, že rozpočet obce Bouzov před 1.1. rozpočtového roku nebude schválen, bude se řídit
rozpočtové hospodaření obce v době do schválení rozpočtu v souladu s §13 zák. č. 250/2000 Sb.,
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném znění, rozpočtovým provizoriem. Rozpočet bude
schvalován na dalším zasedání zastupitelstva v měsíci březnu roku 2023. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočtové provizorium na rok 2023 dle pravidel rozpočtového
provizoria. 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/2Z/2022 bylo schváleno.

7. Určení rozsahu rozpočtového opatření pro RO

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal sdělil zastupitelům, že dle ust. § 102 odst. 2 písm. a) zák. č. 128/2000 Sb.,
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, je Radě obce vyhrazeno mimo jiné provádět rozpočtové opatření
v rozsahu stanoveném zastupitelstvem obce. Zastupitelstvo obce tento rozsah stanovilo v roce 2017 na 15.
zasedání do výše 300.000,-Kč. Vzhledem k tomu, že došlo k nárůstu cen jak rozpracovaných investičních
projektů, tak i do budoucna nových zamýšlených akcí, po jednání s paní účetní by bylo vhodné tento rozsah
buď stanovit neomezeně nebo alespoň do výše 1.000.000,-Kč. 

K tomu uvedla účetní paní Koutná, že zvýšení rozsahu doporučil i kraj, jde o všechny dotace, kdy účtování by
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bylo pružnější, vyhnula by se opožděným platbám za faktury.

Pan Ing. Bc. Chmelina "Už teď jako zastupitelé ztrácíme přehled, odbouráme tím možnost zastupitelstva
zasahovat do těchto změn. A o velkých fakturách se ví přece dopředu, takže by nebyl problém, aby o tom
rozhodlo zastupitelstvo. Rada rozhoduje i o zásadních pronájmech."

Paní Ing. Kolavíková " Scházíme se přece každý měsíc na pracovní schůzce, kde to můžeme řešit. Když toto
oprávnění dáme radě, tak už nebudeme vědět nic."

Pan Ing. Bc. Chmelina " Dostaneme se do stejné situace jako se Sportovním areálem. Zastupitelstvo bylo
postaveno před hotovou věc, byla určena nějaká částka a ta se nakonec nedodržela a byla mnohem vyšší."

Pan Mgr. Holub " Zápisy rady obce, dozvěděl jsem se ze zápisu, že rada rozhodla o daru ve výši 4.000,-Kč
na akci, ale už jsem se nedočetl za jakou cenu jsme uzavřeli smlouvu pro zimní údržbu."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Zápisy upřesníme. Zimní údržbu pro nás dělá roky Klopina a bohužel nevíme
kolikrát vyjedou, jaké bude počasí."

Pan Ing. Foltýn "Např. u víceúčelového hřiště v Olešnici, zastupitelstvo se konalo v červnu, rozhodnutí v té
době ještě nebylo, to přišlo až v červenci a částka nebyla v rozpočtu. Začaly práce, poté došla faktura a byl
problém, protože bylo třeba fakturu uhradit, takže k platbě došlo dříve než to bylo schváleno zastupitelstvem a
od auditu byla vítka. A dále co je vlastně zásadní pronájem."

Paní Ing. Kolavíková " Třeba pronájem parkoviště, o kterém rozhoduje rada."

Pan Ing. Foltýn " Zájemce byl pouze jeden, tak o tom rozhodla rada. Kdyby se přihlásilo více zájemců, nechal
bych rozhodnout zastupitelstvo."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal navrhl hlasovat o pravomoci rady rozhodovat o rozpočtových opatření
v neomezené výši.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje ve smyslu ust. § 102 odst. 2 písm. a) zák. č. 128/2000 Sb., o obcích
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, provádět Radou obce Bouzov rozpočtová opatření
neomezené výši.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 6 (Bešta, Chmelina, Haicová, Holub, Kolavíková, Macek) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/2Z/2022 bylo schváleno.

8. Stanovení odměny předsedům a členům komisí

Předseda pozemkové komise a členové byli zvoleni radou obce. Nyní je třeba rozhodnout o jejich odměnách,
což je v pravomoci pouze zastupitelstva. Návrh usnesení je stanovení odměny pro předsedy a členy komisí, ne
jen pozemkové, vzhledem k tomu, že je ještě řešen vznik kulturní komise. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odměnu předsedovi komise ve výši 1.500,-Kč měsíčně a členům
komise ve výši 500,-Kč měsíčně.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Bešta)

Usnesení č. 7/2Z/2022 bylo schváleno.
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9. Volba členů finančního a kontrolního výboru

Předseda finančního výboru paní Denisa Haicová, DiS. navrhla paní Andreu Vymazalovou a paní Soňu
Hirtovou.

Předseda kontrolního výboru pan Bc. Lubomír Macek navrhl pana Ing. Víta Foltase a pana Ing. Marcela
Chmelinu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov volí členy finančního výboru paní Andreu Vymazalovou a paní Soňu Hirtovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8a/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov volí členy kontrolního výboru pana Ing. Víta Foltase a pana Ing. Bc. Marcela
Chmelinu.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8b/2Z/2022 bylo schváleno.

10. Schválení veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí finanční výpomoci SDH Bouzov

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal sdělil, že se jedná o veřejnoprávní smlouvu týkající se finanční výpomoci pro
kolektiv mladých hasičů SDH Bouzov na pořízení vybavení. Dotace od MAS Moravské cesty ve výši 400.000,-Kč
již byla schválena a vybavení bylo nakoupeno. Dotace by měla být proplacen do 31.3.2023, sbor má na kontě
k dispozici částku kolem 270.000,-Kč. Tímto by chtěl sbor požádat o vratnou kauci od obce, jde o stejný princip
jako u SDH Olešnice, který půjčenou částku již vrátil zpět obci. Sbor musí fakturu zaplatit, z peněz byl pořízen
vozík, sportovní vybavení a dresy. Pro zajímavost ohledně činnosti kolektivu mladých hasičů, Kuba
Škrabal reprezentoval sbor v požárním sportu - v běhu na 60 m s překážkami, kdy na mistrovství ČR skončil
na krásném 20. místě s časem 12,68s.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje  uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí návratné finanční
výpomoci ve výši 150.000,-Kč pro SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Bouzov se sídlem Bouzov 2, 783 25
splatné do 31.12.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/2Z/2022 bylo schváleno.

11. ČOV

Starosta obce Mgr. Bc, Tejkal "Je třeba vyřešit tuto otázku, zda ČOV vybudujeme či nikoli, jaké to má výhody či
negativa. Nyní již víme, že jsme 1 z 10 obcí, která získala dotaci, nemáme však ještě písemné rozhodnutí.  Je
seznam doporučených obcí k poskytnutí dotací, částka by činila 100.600.000,-Kč."

Pan Ing. Foltýn "Přešlo se z gravitační na tlakovou, podklady jste obdrželi. Ve smlouvě byl uveden termín
15.12., kdy se má firmě oznámit, zda dojde k realizaci, tato lhůta byla dodatkem prodloužena do konce května.
Je tedy třeba rozhodnout, zda budeme pokračovat či od smlouvy odstoupíme.  Částka je to velká, ale
s otazníkem, je možnost spousty protlaků bez kopání. Samozřejmě je třeba to pořádně zvážit, jelikož nám
do toho ještě vyběhl vodovod Kovářov-Hvozdečko."
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Pan Bc. Macek " Zvládne rozpočet roční splátku ve výši 5 mil.Kč?"

Pan Ing. Foltýn "Vše jsme konzultovali s Českou spořitelnou, která nás financuje a spravuje naše účty už
několik let, je to hraně, ale mělo by se to zvládnout."

Pan Knápek " A co když přijdou nečekané výdaje?"

Pan Ing. Bc. Chmelina "Je třeba také vyřešit i příjmy, financování provozu, kolik bude stočné a vytvářet
nějakou rezervu. Částka by měla být min. 130-150,-Kč/m3."

Pan Ing. Foltýn "Cena stočného je pro různé oblasti regulovaná."

Pan Bc. Macek " To je důležitá informace, protože v případě, že provozní náklady by byly vyšší než je
regulovaná cena, promítlo by se to do rozpočtu obce a náklady v souvislosti s ČOV by nebyly jen 5 milionů
splátka úvěru, ale plus doplatek z obce na provoz (rozdíl mezi náklady a regulovanou cenou). Cenu stočného je
třeba nastavit tak, aby provoz byl profinancován. Navrhuji, aby projektant spočítal cenu  stočného a zjistil jaká
je výše regulované ceny pro naši oblast, ať víme, zda nás provoz ČOV bude zatěžovat finančně nebo ne."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Myslím, že částka by musela být určitě kolem 80-90,-Kč/m3."

Pan Ing. Foltýn " Viděl bych to tak, že začátkem příštího roku se sejdeme s projektantkou, lidmi kolem ČOV,
aby nám vše vysvětlili a objasnili všechny částky."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Nicméně je třeba se již domluvit, nepolemizovat o tom stále, 10 let tady něco
budujeme. V roce 2018 bylo rozhodnuto přejít z gravitační na tlakovou. Podnikly se další kroky, další investice
a není vhodné toto rozhodování stále prodlužovat. Výdaje stále narůstají a zatěžuje se rozpočet obce."

Pan Ing. Foltýn "Připadá mi to pak jako marná investice, aby to někdo nezneužil, že bylo z rozpočtu použito
8 mil.Kč."

Pan Mgr. Holub "A co okolní obce, bude se svážet nebo ne. A jak to bude s hradem?"

Pan Ing. Foltýn "Projekt je připraven tak, aby se kapacita dala do budoucna rozšířit, kdy v té první vlně
vybudování ČOV dáme lidem možnost ke svozu z ostatních dědin."

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov bere na vědomí zprávu ohledně vybudování ČOV a rozhodnuto bude
na jednání zastupitelstva obce v měsíci únoru 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/2Z/2022 bylo schváleno.

12. Dotace

Slovo bylo předáno místostarostovi panu Ing. Foltýnovi, který seznámil zastupitele s možnými žádostmi
o dotace: 

"Zastupitelům byl v podkladech rozeslán návrh možných dotací. Za posledních 25 let nepamatuji takový chaos,
jaký panuje teď v dodatečných programech. MMR dodneška neví okruhy, které se budou do budoucna řešit a
to jsme jako obec využívali nejvíce. Zatím není ani stanoven termín vyhlášení. Jsme však administrativně
připraveni, byl aktualizován rozpočet týkající se místních komunikací, rekonstrukce OÚ Bouzov, rovněž byl
přepočítán rozpočet pro opravu účelové komunikace Drevnice, zde jsme také připraveni. Předpokládám, že
na pracovní schůzce v lednu, by mělo být již s termíny jasno. Panující chaos a prodlevy může potvrdit i pan
Ing. Půr za Bouzovské lesy, kdy poprvé letos za posledních 10 let, ani oni ještě neobdrželi
dotaci od ministerstva zemědělství, ta by měla přijít až v únoru příštího roku."
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Pan Ing. Putík "Jak to vypadá s projektovou přípravou vybudování chodníků? Vzhledem k tomu, že se stále řeší
pozemky v soukromém vlastnictví potřebné pro vybudování chodníku ke hřbitovu, zda by nebylo možné
se pustit do druhé fáze, chodník ke Královské louce?"

Pan Ing. Zdeněk Foltýn "Podíváme se na to."

Místnost opouští pan Mgr. Jan Holub.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov bere na vědomí informaci místostarosty obce o možnosti čerpání dotací.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/2Z/2022 bylo schváleno.

13. Sociální fond

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal informoval zastupitele, že obec Bouzov je zařazena do společného sociálního
fondu s obcemi Haňovice, Bílá Lhota a Slavětín. Dle stanov uvolnění členové zastupitelstva (starosta) čerpají
stejné výhody soc. fondu jako zaměstnanci. Jedná se především o příspěvek na penzijní pojištění, stravné a
příspěvek rekreace, kultura, tělovýchova, sport, vzdělávání, zdraví prospěšné služby.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov bere na vědomí po projednání informaci o čerpání sociálního fondu pro
uvolněné členy zastupitelstva.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/2Z/2022 bylo schváleno.

14. CZT Bouzov - navýšení ceny

Do místnosti se vrací pan Mgr. Jan Holub.

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal sdělil, že začátkem tohoto týdne přišla kalkulace ceny, kdy měsíční platba
vychází na 726.000,-Kč. Teplo je tedy nutné zvednout min. na 950,-Kč/1GJ. Kalkulace byla odůvodněna
nárůstem nákladů za palivo, vzrostla cena štěpky a pilin. Důvodem je rovněž i nárůst ceny elektřiny. 

Pan Ing. Foltýn "Chtěl bych s těmi, co budou mít zájem, zajet do Deštné, podívat se, jak jim tam funguje
biomasa, mají teď nové rozvody a kotelnu. Zaslaná kalkulace je stanovena předběžně a ke konci dalšího roku
se bude teprve vypořádávat. Takový je bohužel stanovený postup."

Pan Ing. Putík "Všichni tady víme, že všechny komodity vzrostly a ty naše ceny jsou podhodnoceny, ale pořád
i při zdražení na tom budeme dobře."

Pan Ing. Foltýn "Se starostou máme v plánu pozvat vedení kotelny k dovysvětlení některých diskutabilních
položek."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Pokud částku necháme na 700,-Kč/GJ, tak budeme hrozně doplácet. Bohužel
takto mi byla kalkulace předložena a je třeba tuto věc vyřešit. Za mě mi to také není příjemné zdražit, ale
bohužel se musíme s touto situací vypořádat a rozhodnout."

Pan MUDr. Čampiš "Nechci se nikoho dotknout, ale opravdu si někdo myslel, že nás zdražení nedostihne? Že
to nebudeme muset udělat?"
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje zvýšení ceny proměnné složky tepla na 950,-Kč/1GJ od 01.01.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Půr)

Usnesení č. 13/2Z/2022 bylo schváleno.

15. Diskuze

Paní Ing. Kolavíková "V úterý proběhla online schůzka ohledně odpadového hospodářství, netuším, kdo z Vás
byl připojen. Padnul tam termín 15.3.2023, kdy je třeba rozhodnout, kdo z obcí se připojí.  Budou dva subjekty,
co to budou řešit. Pokud nevstoupíme do spolku Odpady Olomouckého kraje, budeme muset odpad vozit
k soukromému subjektu."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Města v Olomouckém kraji se spojují pod Servisní společnost odpady
Olomouckého kraje a.s., která bude řešit problematiku odpadů za ně a přitom zapojené obce budou mít nad
společností 100% kontrolu. Obce se mohou do společnosti přidat vstupem do spolku Odpady Olomouckého
kraje a nákupem akcií skrze tento spolek. V roce 2030 má dojít k zavření Medlova a je třeba se řešením svozu
odpadu zabývat. Na vybudování odpadové infrastruktury chtějí využít částečně i dotace či úvěr, ale bude nutné
významnou část dofinancovat z vlastních zdrojů, kdy se nejpravděpodobnější jeví poplatek za občana splatný
v průběhu šesti let , který bude 1500,-Kč."

Pan Ing. Bc. Chmelina se dotázal na poštu.

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Vzniklou situaci ohledně pošty řešíme, do současné doby mi však ještě současní
provozovatelé nedodali informace. Mají podanou výpověď. Teď je na nás, jak se rozhodneme, ale myslím si, že
by to byla škoda tady poštu nemít."

Pan Ing. Bc. Chmelina "Byl bych v této věci opatrný, částka na provoz nebude zanedbatelná."

Pan Bc. Macek "Když skončí, vezme provoz pošta zpět?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Můžou dát, že je provozovna dočasně uzavřena bez konkrétního termínu. Pokud
by pošta tady zanikla, může např. Luká získat možnost otevřít svou pobočku."

Pan Ing. Foltýn "Provozovatelé pošty dali výpověď z důvodu ztráty, proč si tyto náklady nespočítali než
provozovnu vzali? Proč nepřijdou, že budou poštu držet dál, ale přispějte nám na provoz např. 50.000,-
Kč, možná by to bylo lepší řešení. Je to otázka ke zvážení."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Pošta zůstává stále otevřená, propagační leták, že dojde od ledna k uzavření je
psychickým tlakem na lidi, jejich výpovědní lhůta je 6 měsíců."

Pan Ing. Bc. Chmelina "Neumím si představit, že poště poskytneme místnost, prostor pro pobočku."

Paní účetní V. Koutná "Pošta už není povinna pobočku otevřít."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Poštovní služby jsou využívané dost, méně využívané je poštovní bankovnictví.
Např. v Pňovicích mají poštu pod sebou, kde je i podatelna atd. Stojí to za zvážení, udělat si nějaký model,
zkusit to."

Pan Bc. Macek poděkoval za opravu děr na Šafranici.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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16. Závěr

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal poděkoval zastupitelům a popřál všem krásné a pohodové svátky a mnoho
úspěchů v novém roce.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: MUDr. Zdeněk Fryšák   ............................................................
 

Mgr. Jan Holub   ............................................................
 
Starosta Mgr. Bc. Dušan Tejkal   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 21. 12. 2022


